
            
 

 

 

Motie:  Van Viva Fiasco naar zeggenschap cliënten 
 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
 
Constaterende dat 
 
Viva een onbetrouwbare partner is gebleken; 
 
 
Overwegende dat 
 
Het contract met Viva voor wat betreft de huishoudelijke ondersteuning niet moet 
worden verlengd; 
 
Het wenselijk is dat ontvangers van zorg zeggenschap hebben over de aan hen te 
verlenen hulp; 
 
De medewerkers van Viva in dienst moeten treden van een nieuwe organisatie 
waarin deze zeggenschap wordt verwezenlijkt ; 
 
 
Draagt het college op 
 
Bij de nieuwe contract periode van huishoudelijke hulp te onderzoeken of gunning 
aan een vereniging mogelijk is,  waarvan de ontvangers van huishoudelijke 
ondersteuning lid zijn en aldus zeggenschap van cliënten is verzekerd. 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 

 
Sibel Ozügul SP 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

         
 

 

 

Motie:  Geen scholing geen gebrek? 
 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
 
Constaterende 
 
Dat de medewerkers van Viva thuiszorg nog steeds geen scholing hebben gekregen 
voor de nieuwe werkwijze in de huishoudelijke hulp; 
 
Dat op grond van de offerteaanvraag WMO (blz. 27) de opdrachtnemer permanente 
deskundigheidsbevordering garandeert van medewerkers die de huishoudelijke 
ondersteuning leveren; 
 
Dat Viva hiermee niet voldoet aan haar contractuele verplichtingen 
 
 
Draagt het college op 
 
Of er voor zorg te dragen dat Viva hun medewerkers wel gaat scholen; 
 

Of Viva alsnog in gebreke te stellen op dit punt. 
 

 

En gaat over tot de orde van de dag 
 
Sibel Ozügul  SP 
  



 

         
 

 

 

Motie:  Onderzoek naar doelmatigheid sociale dienst 
 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend, 
 
 
Constaterende 
 
Dat er grote overschotten worden gerealiseerd op de WWB; 
 
Dat een groot deel van dit overschot voortkomt uit navorderingen; 
 
 
Overwegende 
 
Dat er  hierdoor vragen zijn of de dienstverlening van de sociale dienst wel 
voldoende is gericht op de ondersteuning van de Haarlemmers die dit het hardste 
nodig hebben 
 
 
Draagt het college op 
 
In 2015 of 2016 een onder zoek naar de doelmatigheid en doeltreffendheid van de 
sociale dienst in het kader van art 213 a van de gemeentewet uit te voeren. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Jolande van Ketel SP 
 

  



         
 

 

 

Motie:  wachttijd jongeren bij aanvraag bijstand 
 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
 
Constaterende dat 
 
Het rapport over de landelijke uitvoering WWB voor jongeren van de inspectie 
kritisch is; 
 
 
Overwegende dat 
 
Jongeren die zelfstandig gaan wonen vaak onnodig lang wachten op de beschikking 
op de uitkeringsaanvraag; 
 
Ouders, die vaak daartoe onvoldoende draagkrachtig zijn, jongeren alsdan financieel 
blijven ondersteunen; 
 
Deze ondersteuning door de sociale dienst als een gift wordt beoordeeld, waardoor 
het tijdstip van aanvang van de uitkering weer opschuift; 
 
Zowel ouders en jongeren hierdoor onnodig in de financiële problemen komen; 
 
 
Draagt het college op 
 
 
Tijdelijke financiële ondersteuning van ouders aan jongeren die zelfstandig gaan 
wonen bij het beoordelen van een uitkeringsaanvraag als een lening te beschouwen, 
en dit zo nodig te verwerken in de beleidsregels  
 

 

En gaat over tot de orde van de dag; 
 
 
Jolande van Ketel SP 
  



            
 

 
 

Motie:  Controle, geen mandaat op volkshuisvestingsgelden 

 
 

De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
 
Constaterende dat: 
 
De raad het college heeft gemandateerd om de gelden voor stedelijke vernieuwing te 
besteden zonder de raad te consulteren; 
 
Er in dit kader 1,9 miljoen is uitgegeven, ook aan projecten waar de kosten van de 
gemeente juist gedekt werden uit door anterieure overeenkomsten; 
 
Er een grote opgave is voor de volkshuisvesting in Haarlem omdat de  wachtlijst voor  
sociale huurwoningen in 2014 is gegroeid tot bijna 6 jaar; 

 
 
Overwegende dat: 
 
Het belangrijk is voor de raad om vooraf te kunnen beoordelen of het college bij het 
uitgeven van deze gelden binnen de met de raad afgesproken kaders blijft; 
 
 
 
Besluit 
 
De brede mandaten zoals die aan het college zijn gegeven voor het besteden van 
gelden voor de stedelijke vernieuwing en volkshuisvesting in te trekken. 
 
 
en gaat over tot de orde van de dag 
 
 
Anne Feite Bloem SP 
  



         
 

 

 
Motie:  wettelijk verplicht: verminderen schaarste sociale huurwoningen 
 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
 
Constaterende dat 
 
Voor de komende 4 jaar door de raad een huisvestingsverordening is vastgesteld; 
 
In deze verordening een schaarste aan sociale huurwoningen is geconstateerd; 
 
Volgens artikel 2 van de huisvestingswet de gemeenteraad de verordening gebruikt 
voor het bestrijden van onevenwichtige en onrechtvaardige effecten van schaarste 
aan goedkope woonruimte; 
 
Gedurende de periode van 4 jaar de gemeenten worden geacht de structurele 
problemen op de woningmarkt, die ten grondslag liggen aan de verdringingseffecten 
aan te pakken; 
 
 
Overwegende dat 
 
De wachttijd voor een sociale huurwoning nu bijna 6 jaar bedraagt; 
 
Een periode van 4 jaar te kort is om effecten van de geconstateerde schaarste aan 
goedkope woonruimte op te heffen; 
 
 
 
Draagt het college op 
 
Een plan van aanpak te ontwikkelen dat tot doel heeft om op 1 juli 2019  de wachttijd 
voor een sociale huurwoning aanzienlijk te verkorten. 
 

 

En gaat over tot de orde van de dag; 
 
 
Frits Garretsen SP 
  



         
 

Amendement Kadernota IP: Eerst onderhouden, dan pas uitbreiden 

 

 

De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 

De kadernota besprekend; 
 

Constaterende dat: 
 

De kadernota de navolgende tekst bevat: 
 
Areaaluitbreidingen betekenen dat de beheer- en onderhoudskosten van de 
openbare ruimte toenemen doordat het oppervlak vergroot wordt, of dat om een 
andere reden de kosten toenemen…. Er is dus niets nieuws geregeld voor de 
areaaluitbreidingen die in de periode 2013-2018 optreden. ( kadernota blz. 23) 
 

Overwegende dat: 
 

De openbare ruimte goed dient te worden onderhouden; 
 
Daarnaast gelden bestemd voor beheer- en onderhoud nu ook gebruikt worden voor 
herinrichting; 
 
Er nu een financieel tekort is ontstaan voor noodzakelijk beheer- en onderhoud; 
 

Besluit  
 

twee miljoen vrij te maken in het investeringsplan door: 
 

● GOB.60, de dolhuysbrug  
 
● GOB 61, de fietsparkeergarage Raaks 

 
Te schrappen uit het investeringsplan. 
 
En het college op te dragen 

 

De gelden voor onderhoud alleen aan onderhoud uit te geven; 
 
Bij de eerstvolgende vaststelling van het programma van onderhoudswerken een 
dekking vanuit het investeringsplan voor te stellen voor noodzakelijke herinrichting;  
 
 
 
Anne Feite Bloem  SP   Jeroen Boer  VVD 



         
 

 

 

Motie:  Als het er uitziet als een fietsenrek, wordt gebruikt als een 
fietsenrek, misschien is het dan wel …. 
 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
 
Constaterende dat 
 
Er aan de zuidkant van het station een gebrek aan fietsenrekken is, en voorlopig ook 
zal blijven; 
 
De zijkanten van de ingang van de fietsenkelders nu als fietsenrek worden gebruikt; 
 
Dit gebruik geen veiligheidsrisico met zich meebrengt; 

 
Overwegende dat 
 
De handhaving die hier plaats vind door paswerk derhalve een verspilling is van geld 
en moeite; 
 
 
Verzoekt het college 
 
De mogelijkheden te onderzoeken om fietsenrekken te plaatsen bij de zijkanten van 
de ingang van de fietsenkelder. 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
Anne Feite Bloem SP 
 

 

 

 

  



         
 

 
 
Motie:  2 weken wachten op grofvuil te grof 
 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
 
Constaterende dat 
 
De wachttijd voor het ophalen van grofvuil 2 weken; 
 
Lang niet alle bewoners zo ver vooruit plannen dat ze weken voordat ze grofvuil 
hebben, het afhalen hiervan vooraf aanmelden bij Spaarnelanden; 
 
Het voor mensen met een klein en/of tuin een erg lange periode is om te wachten; 
 
In de stad her en der plekken zijn waar bewoners hun grofvuil dumpen; 
 
 
Overwegende 
 
Het belang van een schone en leefbare stad; 
 
 
Draagt het college op 
 
Spaarnelanden de opdracht te verlenen de gemiddelde wachttijd voor het ophalen 
van grofvuil te reduceren tot maximaal een week  
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
Anne Feite Bloem 
 
  



         
 

 

Motie:  2040 is veel te laat, 2026 is op tijd 
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
Constaterende dat 
 
De meerjarenraming van de gemeente Haarlem niet sluitend is; 
 
Het kasstroomplafond ten behoeve van de schuldreductie meerjarig in het rood staat; 
 
De schuldpositie van de gemeente Haarlem zodanig is dat volgens het College pas 
in 2041 het gewenst ratio wordt bereikt; 
 
Tevens constaterende dat 
 
Door € 7,5 miljoen extra per jaar te besparen de code groen over 10 jaar al kan 
worden bereikt; 
 
Dit onder meer kan worden bereikt door het kasstroomplafond extra te verlagen, 
meer te bezuinigen, extra afschrijvingen te plegen op diverse activa en investeringen 
te beperken tot nut en noodzaak; 
 
Overwegende dat 
 
Het aan het college is om hier voorstellen voor te doen; 
 
Draagt het college op 
 

 Met een pakket besparingen te komen dat leidt tot het bereiken van het 
gewenste schuldratio van 100% in 2026; 

 Hierbij expliciet gebruik te maken van de volgende overwegingen 
- De takeninventarisatie uit 2014 
- De nieuw beleid middelen van 1,2 miljoen per jaar 
- De inzet nieuwe middelen stedelijke vernieuwing (triggermoney) van 1 

miljoen per jaar 
- Het doorlichten van investeringen op nut en noodzaak, zoals de 

Dolhuysbrug, de fietsparkeergarage Raaks en de Duinwijckhal 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag, 
 
 
Frits Garretsen    SP  Rob de Jong VVD 



         
 

 

 

Amendement:  bestemming rekeningsresultaat  
 
De raad van de gemeente Haarlem bijeen op 22, 24 en 25 juni 2015, 
 
De kadernota besprekend 
 
Constaterende dat 
 
€ 1,3 miljoen uit het resultaat 2014 wordt gebruikt om de tekorten in de begroting 
2015 te dekken; 
 
Een solide financieel beleid juist maatregelen vereist om tekorten duurzaam aan te 
pakken; 
 
De meerjarenraming niet sluitend is en het kasstroomplafond in de jaren 2016 en 
2017 wordt overschreden;  
 
Overwegende dat 
 
Het aanwenden van een positief rekeningresultaat ter dekking van een 
begrotingstekort een te rooskleurig beeld geeft van de staat van de gemeentelijke 
financiële positie; 
 
besluit 
 
Het voorstel van het college (blz. 71 en 72 kadernota) als volgt aan te passen: 
 
De tekst onder punt 6 ‘de bestemming van het rekeningresultaat’ luidt als volgt: 
 

c. € 2.581.000 te bestemmen voor schuldreductie 
d. komt te vervallen 
 

En gaat over tot de orde van de dag, 
 
 
 
Frits Garretsen    SP 
 
 
Rob de Jong     VVD 
 


